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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Az interpelláció címe: "Megfelel-e a valóságnak, hogy a Végrehajtói Kamara korrupt elnöke, 
Schadl György Rogán Antal propagandaminiszter embere?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Novák Katalin lemondásához vezető kegyelmi botrány, a volt  igazságügyi miniszter asszony,
Varga Judit lemondása és a volt férje által napvilágra került hangfelvétel is bizonyítja: politikai,
morális és közéleti válságba kormányozta hazánkat a jelenlegi fideszes kormány. Ezek a történések
és  botrányok  tökéletes  lenyomatát  képezik  Orbán  Viktor  miniszterelnök  úr  14  éves
kormányzásának.

A 2010-ben megfogalmazott elvek és célok feledésbe merültek, helyüket a korrupció és akicsinyes
politikai  játszmák vették  át.  Hazánk természeti  adottságai  és  társadalmi  alappillérei  tökéletesen
alkalmasak  arra,  hogy  a  régió  vezető  országává  váljon.  Ennek  megvalósítására  kapott
felhatalmazást a Fidesz, de ehelyett mit tettek? A rendszerváltáskor egy polgári demokráciát ígértek
ennek a nemzetnek, most pedig itt állunk három évtized után és még mindig az a kérdés, hogy a
hazug rendszerváltók közül ki hazudik nagyobbat.

A jelenlegi fideszes kormány a magyarokat kifosztó végrehajtói maffiának falaz! A Völner-Schadl-
ügy  nem  egyedülálló,  hanem  a  mintája  annak  fideszes  egypárti  túlhatalmi  működésének  és
korrupciónak, amelyet Orbán Viktor kormányzásának köszönhetünk. A hírek szerint a végrehajtói
kar korábbi,  bukott  elnöke,  Schadl „Tónival,  Barbarával és Ádámmal” is  találkozott,  ezeknek a
személyeknek az azonosítását  pedig nem más,  mint Fürcht Pál  főügyész,  a Központi  Nyomozó
Főügyészség vezetője  is  megerősítette,  tehát  Rogán Antal  miniszter  úr  érintettsége  egyértelmű.
Nyilvánvalóvá  vált  az  is,  hogy  a  gyanú  szerint  a  fideszes  kormányzat  a  végrehajtói  maffiával
szorosan  összefonódott,  Rogán  Antal  és  emberei  pedig  a  magyar  családokat  kilakoltató  és
megnyomorító  bűnözői  hálózat  részesei,  ezt  pedig  minden  eszközzel  próbálták  és  próbálják



leplezni.

Nyilvánosságra  került  tehát  egy  hangfelvétel,  ahol  az  egykori  igazságügyi  miniszter  arról
panaszkodik, hogy Rogán Antal az embereivel húzatott ki önmagára és a társaira terhelő részeket a
Völner-Schadl-ügy vádiratából.  Polt  Péter  pedig  bármennyire  igyekszik  nekik  ebben segíteni,  a
hatalma – a gyengekezűsége miatt – még nem ér el mindenhova. A volt igazságügyi miniszter több
alkalommal  is  teljes  természetességgel,  mintegy  csak  elejtve  beszélt  arról,  hogy  Magyar  az  ő
miniszteri  pozíciójának  köszönhetően  kapott  igazgatósági,  felügyelőbizottsági  állásokat  állami
tulajdonú vállalatoknál. Varga szerint a volt férje azért sem akarta őt „elengedni”, mert  „...érdeke
volt, hogy én vele maradjak, hiszen én rengeteget dolgoztam, rengeteg lehetőséget teremtettem az
életben.”

Ezek a kijelentések abban a kiegyensúlyozott polgári demokráciában, amelyben mi konzervatívok
hiszünk, azonnali következményekkel járnának!

Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogy megfelel-e a valóságnak, hogy a Végrehajtói Kamara korrupt
elnöke,  Schadl  György  Rogán  Antal  propagandaminiszter  embere?  Igaz-e,  amit  az  akkori
igazságügyi  miniszter  állított,  miszerint  Völner  Pál  miniszterhelyettest  már  fél  évvel  az  eljárás
megkezdése előtt  figyelmeztették arra,  hogy titkos megfigyelések zajlanak? Igaz-e,  hogy Rogán
Antal, illetve az emberei kihúzatták a nyomozati iratokból a rájuk nézve terhelő részeket? Mikor
hallgatják ki az Orbán-kormány érintettséggel gyanúsítható minisztereit az ügyben? Mi biztosítja
azt,  hogy  az  ügyészségen  belül,  bizonyos  ügyészekkel,  esetleg  a  legfőbb  ügyésszel  szemben
objektív vizsgálat kezdődik, továbbá ez a vizsgálat a kormányra is ki fog terjedni?

 

Tisztelettel várom érdemi válaszát!
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